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Kallade: alla medlemmar i föreningen, styrelsen samt medarbetarna 
Närvarande: 14 medlemmar kom och fyra från verksamheten och styrelsen. 
 
Information från styrelsen – Svante 

• Svante informerar om hur läget är i styrelsen att det i dagsläget är personer som valt 
att kliva av och att vi kontaktat valberedningen. Det kommer bli ett nytt 
informationsmöte i höst och kan bli så att det slås ihop med ett extra årsmöte. 

• Styrelsen har startat en styrelseutbildning tillsammans med RF sisu och 
ridsportförbundet, för att arbeta strukturerat framåt. 

• Föreningen har ett underskott på 200 000 kr i år och en dialog pågår med vår 
hyresvärd om ändrade villkor för anläggningshyra vid sidan av många intäktsdrivande 
aktiviteter som försäljningen på toapapper och förslag om Newbody, Ullmax och även 
Ryttarfys. Vi ökar andra aktiviteter, ridhuskort, boxhyra, sponsorskyltar m.m. En 
önskan från verksamheten /styrelsen är att alla tänker till vad vi kan göra för att få in 
pengar till föreningen. 

• Medlemmarna fick frågan om de godkänner att Malin Hermansson kommer 
att ta tag i motionen som inkom till årsmötet? Det godkändes av de 
som var där 

 
 
Information från verksamheten – Ida 

• Det blir månadshoppningar för Ronja och dressyr för Rebecka, Rebecka kommer att 
fortsätta med löshoppningar. Det finns utrymme för privatlektioner för instruktörerna 
samt att dialog med en instruktör för månadswestern är på gång. 

• Vi har även fått en uppdatering av belysningen i ridhuset och en bättre parkering och 
fler möjligheter till förråd. 

• Höstlovsaktiviteter kommer att komma datum snart, det kommer sättas 
upp lappar i stallet om det. 

• Höstterminen startar 12/8-19/12 (19 veckor). Vi har beräknat att ca 60 ridande till 
hösten och det kommer att tryckas ihop grupper så gott det går. Vi behöver ha hästar 
så det räcker också. Det är inte många avhopp inför höstterminen, något vi börjat 
med är att höra av oss till de som slutar för att höra varför de väljer att avsluta.  

• Från medlemmarna kom förslag på olika clinics ex, Regina, en influenser från 
Sandviken, William och en hoppryttare från Bollnäs, även en uppvisning av tornerspel 
på höstlovet. 
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Information från tävlingssektionen – Mikaela 

• Mikaela från tävlingssektionen informerar om Ponnydressyren som 
ligger 10-11 augusti. 

• Ida berättar att vi har lämnat in förslag på tävlingar till 
nästa år men inget klart. 

 
Övrigt – alla 

• Anna informerar om att man gärna får vara med och komma på förslag vad vi vill ha i 
vår cafeteria,  Till hösten tar vi gärna emot fikabröd med uppdaterade ingredienslistor. 

• Det kommer komma ut information inom kort att vi har lediga 
boxplatser. 
 

Frågor från medlemmarna - alla 
• Om hur Hippocrates fungerar, vi kommer att se till att det blir en uppdatering till 

hösten om man önskar det. 
• På Facebook verkar inlägg försvinna från flödet ibland. När man gör ett evenemang 

så ligger det kvar. Gör man reklam för egen verksamhet tas det bort.  
 

 
Mötet avslutades och samtliga närvarande konstaterade att det var bra att ses och att fler 
och återkommande möten är välkomna. Med det önskar vi trevlig sommar! 
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